
Samé hoaxy a dezinformace. Volný se prý
nechal očkovat, Landa taky. Komu tyto fejky
prospějí? Ale to, že většina politiků kteří nutí
lidi do smrtící vakcinace, je neočkována – to
je fakt, o kterém mainstream nepíše
- CZ24 News | 18. prosince 2021

ČESKO: Přepíše Člověk v tísni osnovy? Jde lhaním bojovat proti takzvaným dezinformacím? Na
internetu se šíří obrázky s odpůrci očkování, na kterých dotyční vyzývají k vakcinaci. Daniel Landa se
chce bránit.

Jeví se to jako projev zoufalství. Anebo absolutního cynismu. Sociálními sítěmi se šíří lavina fiktivních
výroků. Na nich známí odpůrci vládních opatření proti covidu, a často i vakcinaci, tvrdí, že se nechali
očkovat.

Autoři těchto obrázků vysvětlují, že česká společnost je na tom špatně, covid zase řádí na plné
obrátky a je nutné přejít do informačního protiútoku. Drsná vládní kampaň nezapůsobila, tak se na to
jde lhaním.

Určitě jste je viděli. „Byl jsem hlupák, zpětně bych si dal flákanec. Teď už o očkování nepochybuji,“
tvrdí na fejkovém obrázku známý politik Lubomír Volný. Na dalších se objevuje doktorka Soňa
Peková nebo zpěvák Daniel Landa.

 

 

A právě pan Landa si to nenechal líbit. A otevřeně naznačil, že pomluvám nehodlá přihlížet a bude se
bránit lžím a pomluvám o své osobě.

„Memy ani satira mi nevadí, vadí mi ale, když nějaký profil tvrdí, že je to pravda, protože se mnou
právě mluvil. To už je lež a pomluva. Bránit se zatím nebudu, protože jde o falešné profily, jak jsme
zjistili, ale pokud někdo konkrétní, a tak to zprvu vypadalo, bude lživě tvrdit, že se mnou právě
hovořil, bránit se budu, pomlouvat se nenechám. V tom je celá podstata,“ varuje známý zpěvák.

A teď se trochu zaposlouchejte. Slyšíte to ticho? Kde jsou Čeští elfové, když je jich potřeba?
Dezinformace se valí sociálními sítěmi a oni mlčí. Anebo je podporují? A Člověk v tísni? Přeci učí
školáky, jak poznat fejky. Proč nebije na poplach? A Janda z Evropských hodnot? Aha, válí se na
Tchaj-wanu.
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Odpověď je jasná. Lež lepšolidí není lží. Je to jen upravená pravda, která má zesměšnit jev nebo
činnost nepohodlné osobnosti. Spisovatel George Orwell by měl radost.

Lží a podvodem nejde bojovat proti části společnosti, která se očkování bojí nebo ho odmítá. Vytváří
to jen chaos, který už tak vládne v některých institucích zodpovědných za boj s covidem. Lží odpůrce
očkování k vakcinaci nikdo nepřesvědčí.
O dezinformační kampani proti odpůrcům očkování Sputnik hovořil s konzervativní političkou Janou
Markovou, která nám sdělila svůj pohled na věc.

„Ohradit se proti nepravdám je v pořádku. Ostatně nová místopředsedkyně Sněmovny Richterová
kvůli tomu i plakala u soudu. A panu Landovi tím pouze zvyšují sledovanost a dosah příspěvků.
Druhá věc je, že takzvaní odpůrci očkování jimi třeba vůbec nejsou. Ostrakizují je média a vzbuzuje
to ve mě dojem, že jsou jen vítanou záminkou pro iracionální, nesystémová opatření,“ říká politička.

Nevnáší podobné fejky jen chaos do situace s covidem? Společnost už tak neví, komu věřit, co je
správné, a kde je tečka za covidem…

„Ano, to je pravda. Tečka jen tak nebude, to si myslím, je už víc než jasné. Lidé by si měli hledat
relevantní informace sami a nevěřit šíleným postům na sociálních sítích z obou stran názorového
spektra. A pokud to někoho přiměje změnit způsob života a chovat se zodpovědně ke své vlastní
imunitě a zdraví, tak pro přes všechny kontroverze vnímám pozitivně,“ míní paní Marková.

Nejsou podobné fejky jen důkazem bezradnosti? Vždyť s covidem je to jak na houpačce.

„Důkazem bezradnosti nejsou statusy na sociálních sítích. Důkazem je selektivní ekonomická
likvidace lidí v přímém přenosu a to, že to už téměř nikomu nepřijde divné. Nikomu nevadí, že
Ústavní soud několikrát rozhodl, že přijatá opatření jsou protiprávní. V rámci nějakého vyššího dobra
naši zákonodárci porušují vlastní pravidla. A to je to, co by mělo být alarmující,“ říká politička Jana
Marková.
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